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متن پرسش

با سلام.ماحوایجی ازخداوند داریم که گاهی برای براورده شدن اونها خدا یااهل البیت علیهم السلام رو

قسم میدیم اماوقتی میخوام قسم بدم یک حالت سنگینی روی دلم احساس میکنم حس میکنم شاید

این کار خوب نباشه واونها بدون قسم دادن هم حوایج ما رومیدهند!چکار باید بکنیم؟

متن پاسخ

باسمه تعالی، سلام علیکم: قسمدادن اهلالبیت«علیهمالسلام» به معنی نظرکردن به نوری است که

خداوند در جان آنها گذاشته و لذا میگوم شما را به حقیقت آن نور الهی دست ما را هم بگیرید.

عملاً با آن نور قسمدادن، ارادت خود را به نور الهی افزایش میدهیم و زمینهی تجلی آن انوار را فراهم

میکنیم. موفق باشید


